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DR. ROBERT GOLOB (predsednik Vlade):  

Hvala. Najprej naj se zahvalim poslanki, ker sprašuje. Še sprašujte. Nobene težave 

nimam s tem, ravno obratno. Reforma zdravstva je osrednja reforma te Vlade. Tudi 

zaradi tega smo se prav v letošnjem letu dodatno organizirali na več nivojih in danes 

potekajo vse aktivnosti na več nivojih na področju zdravstva z enim samim namenom, 

da razčistimo to kolobocijo, ki smo ji priča v zdravstvu. Jaz se žal moram z vami 

strinjati, da je, če hočete, afer ali pa nezaželenih pojavov v zdravstvu še vedno preveč, 

ampak jaz mislim, da jih danes ni nič več kot jih je bilo v preteklosti, samo ena 

pomembna razlika je, da smo jih danes začeli odpirati na odprti sceni. Danes ravno 

zaradi tega, ker imamo za ministra gospoda Danijela Loredana Bešiča in ker imamo v 

strokovnem svetu gospoda Erika Breclja, smo se dejansko začeli odprto ukvarjati z 

vsemi temi nepravilnostmi v zdravstvenem sistemu. Je vseeno, kako jih imenujete, jih 

imenujete koruptivna tveganja ali kaj drugega, pomembno je, da smo začeli o tem 

javno, ne samo razpravljati, ampak javno razčiščevati. Tudi nekateri odstopi, ki ste jih 

sama navedla, so posledica razčiščevanja, ki jih je sprožila ta Vlada in ne obratno. 

Ljudje ne odstopajo zato, ker ne bi mogli opravljati svojega dela, ampak zaradi tega, ker 

so žal v preteklosti dopustili, da so se razpasla nekatere prakse, ki nimajo kaj iskati v 

nobeni normalni demokratični državi. Ne bom se več opredeljeval do vseh teh 

malverzacij, ki smo jim priča v UKC-ju, jaz verjamem, da je UKC najboljša institucija v 

državi in verjamem, da bo taka tudi ostala, po strokovni plati, moramo pa zagotovo, in 

tu se ne bomo ustavili, poskrbeti za to, da bo cel zdravstveni sistem, vključno ali pa če 

hočete na čelu z UKC-jem, začel spoštovati sistem transparentnega delovanja in 

zagotovo ne privatizacije skozi hongkonške račune. To je zadeva, ki smo sodili prvi dan 

in tudi posledice, ki jih danes gledamo pri vseh ostalih, so ravno posledice tega, naše 

obsodbe in ker želimo temu priti do dna. Pa ne bom šel v posamične primere. 

Kar se tiče interventne zakonodaje, bila je sprejeta z oktobrom, prvo priporočilo 

pričakujemo do konca tega meseca. Tako kot piše v zakonu, 31. 3. je tisti, ko bo 

ministrstvo pripravilo poročilo o učinkih interventne zakonodaje. Ko bomo to poročilo 

na Vladi obravnavali, se bomo odločali o naslednjih korakih, zato je danes o tem 

govoriti, ko poročila na mizi še nimam, enostavno prezgodaj. 

Kar se tiče ostalih reform, bom povedal naslednje. Popolnoma drži, da smo prva dva 

koraka napovedali, prenovo ZZZS in digitalizacijo. Osnutka obeh dveh zakonov sta že 

pripravljena in sta že nekaj časa v razpravi na strateškem svetu za zdravstvo. V tem 

trenutku poteka usklajevanje pogledov med strateškim svetom za zdravstvo in ekipo 

ministrstva. Jaz sem prepričan, da bomo ta teden to usklajevanje zaključili. Zaključeno 

je na digitalizaciji, še nekoliko pred rokom, ki ste ga navajali. V tem tednu bomo 

zaključili, verjamem, tudi na področju ZZZS-ja in v petek, upam, da bomo to lahko 

poslali naprej socialnim partnerjem, se pravi v obravnavo na ESS, ker ne želimo s tem 

prehitevati, ampak želimo vključiti v razpravo o teh zakonskih spremembah čim širši 

krog zainteresiranih deležnikov. Po domače, vsi roki, pa ne me zdaj za en teden po 15. 

ali 30. letih, prosim lepo, bomo vsi skupaj, zavedajmo se teže problema, bodimo vsi 

skupaj konstruktivni in če se lotimo ene zadeve po 30. letih, bomo en teden zamude, 

tudi če bo do nje prišlo, ali pa 2, ko je ta zamuda v interesu boljših rešitev, z veseljem 

sprejeli, ker poanta je v rešitvah, ne v tem, kakšna je časovnica in še enkrat, jaz sem 

prepričan, da bomo oba zakona do konca tega meseca dali v javno obravnavo in potem 

jih tudi z roki, ki so bili predvideni, pripravili do sprejema v Državnem zboru.  

Se veselim takratne razprave. 
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IVA DIMIC (PS NSI): Hvala lepa. 

Ravno zato, ker se zavedamo v Novi Sloveniji, da je to teža problema, Nova Slovenija 

lahko rečem, da je stranka, ki želi graditi na vsebini in predlaga rešitve, zato smo tudi 

pregledali, kako imajo sodobno evropsko urejeno zdravstvo sosednje evropske države. 

Postavili smo tudi mi nekih 9 ciljev, ki naj bi jim tudi zdravstvena reforma sledila, 

recimo takojšnja vključitev vseh prostih kapacitet za odpravo čakalnih dob, potem, vsak 

zdravnik naj se samostojno odloča kje in kako bo opravljal svoj poklic, samostojni 

nosilec zdravstvene dejavnosti, potem, da bolnik naj se samostojno odloča, kje bo 

opravil zdravstveno storitev, seveda odprava monopola ZZZS-ja, uvedba jasnih 

standardov in kakovosti v varnosti zdravstvenih storitev, preoblikovanje javnih 

zdravstvenih zavodov, povečanje števila vpisnih mest na medicinskih in drugih 

zdravstvenih programih, zmanjšanje administrativnih obremenitev zdravnikov in 

digitalizacija, katero ste tudi vi omenili, zelo pomembna zdravstva s prehodom na 

enoten informacijski sistem. 

 

Spoštovani predsednik Vlade, Nova Slovenija je res pregledala vse delovanje 

zdravstvenih sistemov drugih razvitih evropskih držav. To so ključne točke, če želimo 

zgraditi vsem dostopen javni zdravstveni sistem. V središče moramo postaviti pacienta 

in ne preživetje državnega zdravstvenega sistema. Nekdo, ki vsak mesec plačuje 

zdravstveno zavarovanje, mora od zdravnika priti, ko ga potrebuje, zato me zanima: 

Ali bo vaša zdravstvena reforma sledila predstavljenim rešitvam Nove Slovenije? 

 

PREDSEDNICA MAG. URŠKA KLAKOČAR ZUPANČIČ: Hvala lepa. Predsednik 

Vlade, imate besedo za dopolnitev odgovora. Izvolite. 

 

DR. ROBERT GOLOB (predsednik Vlade): Najprej še enkrat hvala za to vprašanje. 

Poznamo predloge, ki jih je pripravila Nova Slovenija. Tudi po posvetovanju z 

ministrom lahko zatrdim, da je marsikateri od teh predlogov smiselno vključen, pa ne 

zato, ker bi bil nujno samo predlog Nove Slovenije, ampak zato ker je smiseln in ker so 

taki, da se povsem vklapljajo v reformo kot jo je zastavilo ministrstvo oziroma kot se 

zdaj začrtuje tudi skozi delo strateškega sveta. Zakaj je to pomembno? Pomembno je, da 

če mislimo resno z reformami, da prisluhnemo vsakemu konstruktivnemu predlogu in to 

ni floskula, to dejansko počnemo. Tako da, se priporočam tudi za nadaljnje predloge, 

nimamo s tem…, bomo veseli, ko jih dobimo, minister tudi in verjamem, da bomo 

ravno s tem konstruktivnim dialogom, ki se mu bo zagotovo pridružila še kakšna 

stranka iz opozicije, kasneje, da bomo lahko sprejeli res najboljšo zdravstveno reformo. 

 

PREDSEDNICA MAG. URŠKA KLAKOČAR ZUPANČIČ: Hvala lepa. 

Spoštovana poslanka, imate besedo za postopkovni predlog, da Državni zbor na 

naslednji seji opravi razprava o odgovoru, izvolite. 

 

 

IVA DIMIC (PS NSi): Ja, hvala lepa, da ste že to povedala. Seveda. 

Glejte, ko pogledamo zadevo, vidimo, da časovnica nekoliko pada, seveda mi v Novi 

Sloveniji vam ponujamo pomoč, očitno mogoče sami ne boste zmogli, pa vendarle nas 

zanima, kako bo videti zdravstveni sistem, da bodo ljudje do specialista prišli v 30. dneh 

in ne bodo stali pred vrati zdravstvenih domov. Jaz danes tega nisem razbrala. Mislim, 

da je to ključno, ključno vprašanje in nenazadnje, kakšna bo nova organizacija ZZZS, za 

katero se vsi strinjamo, da mora v središče postaviti pacienta in ne državni zdravstveni 

sistem, ker s tem predlogom namreč že zamujate, ker po vaši časovnici je bil predlog 

dan, da bo se ta strukturna prenova ZZZS, zgodila do sredine marca, praktično smo že 

kakšen dan čez to. In seveda, nenazadnje ločen zdravstveni plačni sistem do 1. aprila, to 
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bo čez dobrih 10 dni in ukrepe za digitalizacijo zdravstva do sredine aprila. Mislim, da 

so to teme, ki jih v Novi Sloveniji naslavljamo, ki so pomembne za naše državljanke in 

državljane, ki so pomembna za vse, ki vplačujejo v naš javni zdravstveni sistem, ko pa 

storitev potrebujejo, do te storitve ne morejo priti oziroma ostanejo nekje v čakalni vrsti 

in s tem seveda se tudi njihovo zdravstveno stanje poslabšuje. 

Želim si seveda, da bo zdravstvena reforma sledila predstavljenim rešitvam Nove 

Slovenije in predlagam, da o tem seveda opravimo širšo razpravo. Hvala lepa. 


